
Protokół 35/2022 
z Posiedzenia Komisji Gospodarki,

które odbyło się 19 maja 2022 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie  prowadził  wiceprzewodniczący  Komisji  Gospodarki  Ignacy  Bochenek.
Wiceprzewodniczący  Komisji  po  stwierdzeniu  kworum  otworzył  obrady  (lista  obecności
stanowi załącznik nr 1 do protokołu).
(Nieobecni usprawiedliwieni – Jan Szynalski, Łukasz Laszczyński, Arkadiusz Baranowski)

Wiceprzewodniczący  poinformował,  że  wszyscy  członkowie  Komisji  otrzymali  porządek
obrad.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Omówienie  informacji  nt.  „Podsumowanie  sezonu  zimowego  –  koszty  związane

z przeciwdziałaniem skutkom zimy”.
4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Omówienie korespondencji.
6. Sprawy różne.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD. 3 INFORMACJA NT. „PODSUMOWANIE SEZONU ZIMOWEGO – KOSZTY
ZWIĄZANE Z PRZECIWDZIAŁANIEM SKUTKOM ZIMY” – 
pismo  Zastępcy  Prezydenta  Jadwigi  Zienkiewicz  z  dnia  10  maja  2022  r.  
Nr IK.0004.4.2022.II (załącznik nr 2 do protokołu).

Radny  Ignacy  Bochenek  zapytał  o  skutki  wynikłe  ze  śliskości  powierzchni  –  wypadki,
stłuczki, urazy.

Pan  Mirosław  Wronkowski,  zastępca  dyrektora  Zarządu  Dróg  Miejskich,  wspomniał
o jednym zdarzeniu na chodniku, którego zarządcą była wspólnota.

Radny Ignacy Bochenek zapytał o wyciąganie konsekwencji wobec zarządców, którzy nie
odśnieżyli chodników.



Pani  Jadwiga  Zienkiewicz,  Zastępca  Prezydenta  Miasta,  odpowiedziała  że  Straż  Miejska
kontaktuje się z takimi zarządcami i wystawia im mandaty oraz pouczenia,  jednak o dane
szczegółowe należy spytać Straż Miejską.

Radni nie wnieśli więcej uwag.

Komisja  pozytywnie  przyjęła  informację  nt.  „Podsumowanie  sezonu  zimowego  –  koszty
związane z przeciwdziałaniem skutkom zimy”
(informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu)

AD. 4 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

· Materiał nt. „Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021 rok” - XLIII/1.
(materiał stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący  Komisji  zaproponował  zapis  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała
„Ocenę...”.
Sprzeciwu nie zgłoszono.

Komisja pozytywnie zaopiniowała materiał nt. „Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021
rok”.

· Sprawozdanie  z  realizacji  Uchwały  Nr  XXV/319/20  z  dnia  30  listopada  2020  r.
w  sprawie  uchwalenia  „Programu  współpracy  Gminy  Legnica  z  organizacjami
pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku
publicznego w 2021 r.” - XLIII/2.
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący  Komisji  zaproponował  zapis  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała
„Sprawozdanie...”.
Sprzeciwu nie zgłoszono.

Komisja pozytywnie zaopiniowała  Sprawozdanie z realizacji Uchwały Nr XXV/319/20 z
dnia  30  listopada  2020 r.w sprawie  uchwalenia  „Programu współpracy Gminy Legnica  z
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego w 2021 r.”

· Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  a  najem lokalu  użytkowego  na  czas
oznaczony w drodze przetargowej – 1/XLIII



(projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

· Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  a  najem  lokalu  użytkowego  na  czas
oznaczony w drodze przetargowej – 2/XLIII
(projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami za – 4 przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

· Projekt uchwały w sprawie podwyższenia wysokości wynagrodzenia i świadczeń dla
rodzin zastępczych – 3/XLIII.
(projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami za – 4 przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

·  Projekt  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Legnicy  -  terenu  położonego  w rejonie  ul.
Bydgoskiej, torów kolejowych i rzeki Czarnej Wody -  4/XLIII
(projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Radna  Joanna  Śliwińska-Łokaj  zapytała  co  zmieni  się  w  tym  planie  zagospodarowania
przestrzennego.

Pani  Jadwiga  Łopusiewicz,  Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Przestrzennej,  Architektury
i Budownictwa odpowiedziała, że uchwała jest odpowiedzią na wniosek właściciela działek
w obrębie Pawic, który planuje rozbudowę i dalszy rozwój swojego zakładu produkcyjnego. 



Radny  Piotr  Niemiec  wniósł  o  odpowiednie  dostosowanie  studium  zagospodarowania
przestrzennego by łatwiej było sprzedać budynek po byłym Zespole Szkół Spożywczych.

Pani Jadwiga Zienkiewicz -  Zastępca  Prezydenta  Miasta,  przyznała  że ogłoszony przetarg
może  okazać  się  nieskuteczny  i  zapewniła,  że  w  przyszłości  nastąpi  badanie  rynku
i dostosowanie studium.

Więcej uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

· Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Legnicy - obszaru w rejonie ul. Jaworzyńskiej, Boiskowej i Alei
Zwycięstwa – 5/XLIII.
(projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Radna Joanna Śliwińska-Łokaj poprosiła o wyjaśnienie projektu uchwały.

Pani Renata Harań-Matus, projektantka, wyjaśniła pokrótce założenia zabudowy

Radny Piotr Niemiec zwrócił uwagę że w planie zabudowy powinno ująć się więcej miejsc
parkingowych.

Pani  Renata  Harań-Matus  odpowiedziała,  że  ilość  miejsc  parkingowych została  wskazana
zgodnie z obowiązującymi normami.

Radni nie wnieśli więcej uwag.

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 2, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

·  Projekt  obwieszczenia  w  sprawie  ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  Nr
XLVI/389/09  Rady  Miejskiej  Legnicy  z  dnia  26  października  2009  r.
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego -  terenu
dawnej rzeźni przy ul. Ścinawskiej w Legnicy – 6/XLIII.
(projekt obwieszczenia stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)



Projekt obwieszczenia otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt obwieszczenia.

Głosami za – 4 przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt obwieszczenia.

· Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia  zgody na najem lokalu użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej – 7/XLIII. 
(projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

·  Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu  użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej – 8/XLIII. 
(projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

·  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  wysokości  stawek  tej  opłaty  i  wysokości
zwolnienia – 9/XLIII.
(projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

·  Projekt uchwały w sprawie  odmowy lokalizacji  inwestycji  mieszkaniowej w terenie
położonym przy ul. Wrocławskiej i Brackiej w Legnicy – 10/XLIII. 
(projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)



Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Ze względu na prawdopodobieństwo wycofania projektu uchwały z  porządku obrad, projekt
nie został poddany pod głosowanie.

Komisja przyjęła projekt uchwały do akceptującej wiadomości.

· Projekt uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej na terenie
położonym przy ul. Wrocławskiej i Brackiej w Legnicy – 11/XLIII.
(projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Ze względu na prawdopodobieństwo wycofania projektu uchwały z  porządku obrad, projekt
nie został poddany pod głosowanie.

Komisja przyjęła projekt uchwały do akceptującej wiadomości.

AD. 5 OMÓWIENIE KORESPONDENCJI

Brak korespondencji do omówienia.

AD. 6 SPRAWY RÓŻNE

Brak spraw różnych. 

Porządek obrad został wyczerpany.

Wiceprzewodniczący  Komisji  podziękował  radnym oraz  zaproszonym gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:
Marta Kowalczyk

Wiceprzewodniczący                    
Komisji Gospodarki                     

Ignacy Bochenek                         


